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Wloclawek

Proszq o podanie informacji - jakie koszty zostaly poniesione przez Miasto w zwiqzku z

wprowadzeniem reformy oSwiaty z wyszczeg6lnieniem czego te koszty dotyczyly, ijakiej konkretnie

plac6wki oSwiatowej. Proszq r6wnie2 o podanie informacji, czy koszty te byly refundowane z budzetu

centralnego.
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